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PROTOKÓŁ Nr XXIII/ 2012 
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

w dniu 12 czerwca 2012 roku 
 
Sesja odbywała się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 1500 – 1845 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
Otwarcia XXIII Sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dokonała Przewodnicząca Rady 
Miejskiej Pani Maria Lipka-Stępniewska. Powitała radnych oraz gości zaproszonych, po 
czym stwierdziła na podstawie listy obecności wystarczającą liczbę radnych do 
podejmowania prawomocnych uchwał. Na sesji obecnych było 14 radnych. Radna Marta 
Baryłka nieobecna 
Lista obecności radnych oraz gości załączona została do protokołu. 
Wśród gości obecni byli: 
Henryk Karcz i Lech Jaros, - radni Powiatu Zawierciańskiego  
oraz władze Miasta i Gminy Ogrodzieniec i sołtysi z tereny Miasta i Gminy Ogrodzieniec. 
 
 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Zofia Adamusińska wniosła o poszerzenie porządku 
obrad o dodatkowy projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi pana Edmunda Bednarza z 
dnia 23.04.2012r. na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec dot. wniosku o 
przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności. Skarga skierowana 
została za pośrednictwem Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Częstochowie 
pismem SKO.0712/108/2012 z dnia 14 maja 2012r. (wpływ do Urzędu 15.05.2012r Ldz. 
2628/2012) 
 
Z kolei Burmistrz Miasta i Gminy Andrzej Mikulski wniósł o następujące zmiany w porządku 
obrad:  
1.  Wycofanie projektu uchwały w sprawie wniesienia jako wkładu niepieniężnego prawa 

własności nieruchomości gruntowych niezabudowanych położonych w Podzamczu do 
Zamek sp. z o.o. Wniosek o wycofanie projektu uchwały wpłynął od radnych na 
komisjach  

2. Wprowadzenie pod obrady uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
Przeznaczenie kredytu na prace termomodernizacyjne.  

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad po wprowadzeniu zmian zgłoszonych 
przez Burmistrza oraz Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej został przyjęty przez radnych bez 
uwag.  Oba projekty uchwał były przedmiotem obrad komisji i uzyskały pozytywna opinie. 
Radni otrzymali projekty dodatkowych uchwał przed sesją podczas obrad komisji.  
 
 
Dodatkowe uchwały wprowadzona do porządku obrad jako pkt. 11 uchwała w sprawie 
rozpatrzenia skarga oraz pkt.18 Uchwała w sprawie kredytu.  
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Porządek obrad przedstawiał się następująco :  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Ogrodzieńcu.  
6.  Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu za 2011r. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Ogrodzieńcu za 2011 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Ogrodzieńcu za 2011 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Ogrodzieniec za 2011 rok.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy 

Ogrodzieniec za 2011 rok. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie rozpatrzenia skargi pana Edmunda Bednarza z 

dnia 23.04.2012r. na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec dot. 
wniosku o przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności. 
Skarga skierowana została za pośrednictwem Samorządowego Kolegium 
Odwoławczego w Częstochowie pismem SKO.0712/108/2012 z dnia 14 maja 2012r. 
(wpływ do Urzędu 15.05.2012r Ldz. 2628/2012) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 
niezabudowanej nieruchomości położonej przy ul. Basztowej w Ryczowie.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 
niezabudowanej nieruchomości położonej przy ul. Basztowej w Ryczowie.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 
niezabudowanej nieruchomości położonej przy ul. Basztowej w Ryczowie.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie wieczyste 
zabudowanej nieruchomości nr 804/35 o pow. 0,2722 ha położonej przy ul. 
Kościuszki  
w Ogrodzieńcu, stanowiącej własność Gminy Ogrodzieniec oraz przeniesienie 
własności położonego na niej budynku. 

16.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Ogrodzieńcu. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach wydatków i przychodów w budżecie 
Gminy Ogrodzieniec na 2012 r.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 
19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ogrodzieniec na lata 2012-2022. 
20. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  
21. Wnioski i oświadczenia.  
22. Zamknięcie obrad. 
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Ad. 3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Protokóły nr XXI/2012 z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 12 maja 2012 roku oraz 
nr XXII/2012 z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 1 czerwca 2012 
roku - zostały przyjęty przez radnych bez uwag, jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 14 
radnych. 
 
 
Ad. 4 
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał.  

17 maja br z okazji „Dnia Strażaka” oraz jubileuszu XX-lecia powołania Państowej Straży 
Pożarnej,. została zorganizowana uroczystość przez Komendę Powiatową Państwowej Straży 
Pożarnej w Zawierciu oraz Zarząd Oddziału Powiatowego ZOSP RP. Podczas uroczystości 
dokonano wręczenia awansów na wyższe stopnie służbowe, odznaczeń i wyróżnień w tym 
za ofiarność i profesjonalizm podczas niesienia pomocy poszkodowanym w katastrofie 
kolejowej pod Szczekocinami. 

W dniach 18, 20 i 21 maja miało miejsce spotkanie z nauczycielami Szkoły Podstawowej w 
Ogrodzieńcu również na Komisji Oświaty sprawa była omawiana a dot. organizacji roku 
szkolnego oraz konieczność rozwiązania kwestii związanej ze zmniejszeniem oddziałów klas 
młodszych. W Ogrodzieńcu będzie 6 oddziałów klas młodszych, natomiast nauczycieli mamy 
7, natomiast w przedszkoli jest jeden wolny wakat nauczyciela. Burmistrz złożył swoje 
propozycje zmian i wspólnie po przeprowadzonych rozmowach z nauczycielami oraz 
Kuratorium Oświaty ustalono, 1 nauczyciel przechodzi z przedszkola do klas młodszych zaś 
ze szkoły do przedszkola na 3 lata nastąpi przesunięcie nauczycieli na odpowiednich 
ustalonych przez szkołę warunkach.  
  
19 maja Rada Sołecka, OSP i mieszkańcy Mokrusa zorganizowali Majówkę. Udana impreza 
była możliwa dzięki wielu atrakcjom. Był pokaz sportowe, pokaz Zespołu Fantazja z 
Ogrodzieńca, występ Orkiestry Dętej przy OSP w Gieble, występ uczniów ze Szkoły 
Podstawowej w Gieble i wiele innych atrakcji. 
 
21 maja w Banku Gospodarki Krajowej trwały ustalenia dotyczące finansowania inwestycji 
gminnych w ramach programu zagospodarowanie i rewitalizacja obszarów wiejskich. 
Dotyczy to inwestycji miedzy innymi: budowa boisko w Podzamczu i Ryczowie, remont 
dworek w Gieble. Planowane zakończenie inwestycji przewidziano na jesień br.  
 
W dniach 24-28 maja Dziecięco- Młodzieżowa Orkiestra Dęta Ogrodzieniec mogła pokazać 
swoje umiejętności przed zagraniczną publicznością. 24.05 na zaproszenie Pani Handzlik 
zwiedzano Parlament Europejski w Strasburgu i tam wystąpiła nasza orkiestra. W kolejnych 
dniach uczestniczyliśmy w uroczystościach z okazji 700-lecia miasta Gross- Bieberau, gdzie 
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przebywaliśmy na zaproszenie gminy partnerskiej w ramach współpracy młodzieżowej. W 
uroczystościach wzięła również udział oficjalna delegacja władz gminy. 

30 maja kolejny termin rozprawy w Sądzie w Zawierciu w sprawie budowy Jurajskiego Parku 
Wodnego. Odbyły się przesłuchania świadków ze Starostwa Powiatowego, 4 lipca będą 
jeszcze ostatnie przesłuchania biegłych i prawdopodobnie we wrześniu przewiduje się 
zakończenie sprawy.  

5 czerwca Burmistrz spotkał się z przedstawicielami Poczty Polskiej. Spotkanie odbyło się na 
prośbę Poczty, a dotyczyło wspólnej eksploatacji trójbudynku w Ogrodzieńcu. Budynek ma 
kilku współwłaścicieli i użytkowników: Gmina, Poczta, Biblioteka i Policja. Kotłownia jest 
wspólna i koszty ogrzewania dzielone są pomiędzy użytkowników budynku. Dotychczasowa 
umowa reguluje te kwestie tak, że koszty ponoszone są proporcjonalnie do zajmowanej 
powierzchni. Poruszono też kwestie przygotowania budynku do remontu, w tym docieplenie, 
wymiana okien oraz przygotowanie pomieszczeń dla Policji była bowiem sygnalizowana 
przez Komendanta Policji kwestia uruchomienia w Ogrodzieńcu Komisariatu Policji.  

Inwestycje i przetargi:  

Ogłoszono przetarg na remont dachu w remizie OSP Mokrus 
Trwają przygotowania do ogłoszenia kolejnych przetargów dotyczących:  
- zagospodarowania centrum wsi Kiełkowice i Ryczowów  
- obsługi bankowej gminnych inwestycji  
- prac remontowo-drogowych w gminie 
- zagospodarowania terenów poprzemysłowych w Cementowni i przygotowanie tych terenów 
dla potrzeb przyszłych inwestorów - prace finansowane przez Ministerstwo Gospodarki 
  
Na zakończenie Burmistrz wspomniał o nierozwiązanym problemie dot. lokalu mieszkalnego 
w szkole w Ogrodzieńcu, sprawa znalazła się w sądzie i dotyczy opuszczenie lokalu.  
 
 
Ad. 5 
Podjęcie uchwały w sprawie statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Ogrodzieńcu.  
 
Przewodnicząca Rady zaznaczyła ,że 5 kolejnych projektów uchwał dot. projekt statutu 
SPZOZ oraz sprawozdania finansowe jednostek organizacyjnych były szczegółowo 
omawiane na posiedzeniach komisji i jeśli radni nie mają uwag to proponuje od razu 
przystąpić do głosowania.  
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji rady i zyskał pozytywną opinię 
Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Małgorzatę Janoska odczytała projekt uchwały. 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXIII / 195 /2012 
 
 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxiii_195_2012.pdf
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Ad. 6 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu za 2011r. 
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji rady i zyskał pozytywną opinię.  
Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Małgorzatę Janoska odczytała projekt uchwały. 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXIII /196 /2012 
 
 
Ad. 7 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Ogrodzieńcu za 2011 rok. 
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji rady i zyskał pozytywną opinię.  
Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Małgorzatę Janoska odczytała projekt uchwały. 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXIII / 197/2012 
 
Ad. 8 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Ogrodzieńcu za 2011 rok. 
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji rady i zyskał pozytywną opinię.  
Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Małgorzatę Janoska odczytała projekt uchwały. 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXIII /198 /2012 
 
Ad. 9 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania z wykonania 
budżetu Gminy Ogrodzieniec za 2011 rok.  
 
 
Burmistrz na wstępie poinformował - sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2011 rok 
zostało w ustawowym terminie przekazane radym, oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej. 
Sprawozdanie finansowe było przedmiotem obrad komisji gdzie zostało szczegółowo 
omówione przez Skarbnika Gminy.  
Sprawozdanie posiada pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej, co oznacza że 
pod względem formalno-prawnym budżet gminy został poprawnie wykonany.  
Następnie Burmistrz przystąpił do omawiania sprawozdania z wykonania budżetu gminy 
Ogrodzieniec za 2011 rok. Kolejno przedstawił przebieg wykonania planu dochodów oraz 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxiii_196_2012.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxiii_197_2012.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxiii_198_2012.pdf
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wykonania planu wydatków budżetu gminy w rozbiciu na poszczególne działy i rozdziały 
budżetowe 
Wszystkie informacje podane przez Burmistrza znajdują się w sprawozdaniu z wykonania 
budżetu, a sprawozdanie załączone zostało do protokołu z sesji.  
 
Radni nie mieli uwag 
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji rady i zyskał pozytywną opinię.  
Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Małgorzatę Janoska odczytała projekt uchwały. 
Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXIII /199/2012 
 
Ad. 10 
Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec 
za 2011 rok. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Zofia Adamusińska odczytała protokół nr 6  
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 17 maja 2012 r.  
w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu gminy, rozpatrzenia sprawozdania 
finansowego oraz przedłożenia wniosku o absolutorium dla Burmistrza. (Protokół Komisji 
Rewizyjnej załączony został do protokołu z sesji).  
Przedstawiła również opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez 
Burmistrza sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2011 r. wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego – z odczytanego dokumentu wynikało, że sprawozdanie było pozytywnie 
zaopiniowane przez RIO. (Opinia RIO w tej sprawie załączona została do protokołu z sesji).  
Następnie odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie Burmistrzowi absolutorium  
z tytułu wykonania budżetu gminy za 2011 rok. (Wniosek Komisji załączony został do 
niniejszego protokołu). 
Odczytała również opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 
Rewizyjnej dotyczącego udzielenia Burmistrzowi absolutorium za 2011 rok. Z odczytanego 
dokumentu wynikało iż opinia RIO była pozytywna. (Opinia RIO w tej sprawie załączona 
została do protokołu z sesji). 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Zofia Adamusińska stwierdziła następnie, że na 
podstawie przedstawionych przez nią dokumentów, a szczególnie na podstawie wniosku 
Komisji Rewizyjnej o udzielenie Burmistrzowi absolutorium oraz pozytywnej opinii RIO w 
tej sprawie, jak też pozytywnej opinii RIO w sprawie przedłożonego przez Burmistrza 
sprawozdania, przygotowany został projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie udzielenia 
Burmistrzowie MiG Ogrodzieniec absolutorium za 2011 rok. Następnie radna odczytała 
projekt tej uchwały. 
 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXIII /200/2012 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxiii_199_2012.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxiii_200_2012.pdf
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Ad. 11 
Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie rozpatrzenia skargi pana Edmunda Bednarza z 
dnia 23.04.2012r. na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec dot. wniosku 
o przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności. Skarga 
skierowana została za pośrednictwem Samorządowego Kolegium Odwoławczego w 
Częstochowie pismem SKO.0712/108/2012 z dnia 14 maja 2012r. (wpływ do Urzędu 
15.05.2012r Ldz. 2628/2012) 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Zofia Adamusińska odczytała Stanowisko Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w sprawie skargi pana Edmunda Bednarza z dnia 
23.04.2012r. na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec dot. wniosku o 
przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności. Skarga skierowana 
została za pośrednictwem Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Częstochowie 
pismem SKO.0712/108/2012 z dnia 14 maja 2012r. (wpływ do Urzędu 15.05.2012r Ldz. 
2628/2012) 
Poniżej treść stanowiska Komisji Rewizyjnej  
„Pismem z dnia 14 maja 2012 r. Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Częstochowie 
przekazało pisma pana Edmunda Bednarza z dnia 23 kwietnia 2012 r. dotyczące bonifikata 90 
% od opłaty przy przekształceniu posiadanego przez niego użytkowania wieczystego w prawo 
własności  nieruchomości.  Samorządowe  Kolegium  Odwoławcze  zwróciło  się do  Rady  
Miejskiej w Ogrodzieńcu o rozpoznanie pisma jako skargi na działalność Burmistrza Miasta i 
Gminy Ogrodzieniec. Skarżący jest użytkownikiem wieczystym gruntu należącego do Gminy 
Ogrodzieniec i właścicielem lokalu mieszkalnego w budynku wielorodzinnym położony na 
tej działce. W dniu 30 stycznia 2012 r. skarżący wraz z innymi użytkownikami gruntu, na 
którym jest położony budynek wielorodzinny złożył wniosek o przekształcenie użytkowania 
wieczystego w prawo własności.  

Pan Edmund Bednarz w skardze z 23 kwietnia 2012 r. podnosił, że otrzymał z Urzędu Miasta 
i Gminy Ogrodzieniec pismo z dnia 10 kwietnia 2012 r. o nr GR.6826.1.2012, w którym 
został poinformowany, że nie przysługuje mu bonifikata 90 % od opłaty przy przekształceniu 
posiadanego przez niego gruntu w prawo własności. Samorządowe Kolegium Odwoławcze w 
piśmie z dnia 14 maja 2012 r., jak również Urząd Miasta i Gminy Ogrodzieniec w piśmie z 
dnia 10 kwietnia 2012 r. poinformowały, że przepis, na który powołuje się skarżący już nie 
obowiązuje (od dnia 9 października 2011 r.) Ustawa z dnia 28 lipca 2011 r. o zmianie ustawy 
o gospodarce nieruchomościami oraz niektórych innych ustaw (Dz. U. Nr 187 poz.1110) w 
art. 2 pkt 3 lit. a) uchyliła przepis art. 8 ust. 4 ustawy o przekształcaniu prawa wieczystego 
użytkowania w prawo własności nieruchomości dotyczące bonifikaty 90 % od opłaty przy 
przekształceniu użytkowania wieczystego w prawo własności. W obowiązującym stanie 
prawnym nie ma przepisu, który uprawniałby do takiej bonifikaty. Z tej przyczyny nie jest 
możliwe udzielenie bonifikaty. Ponadto należy podnieść, że obecnie prowadzone jest 
postępowanie w sprawie przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntu posiadanego 
przez skarżącego. Postępowanie to nie jest prawomocnie zakończone.  

Wobec powyższego mając w szczególności na względzie to, że w obowiązującym stanie brak 
jest przepisu, który uprawniałby do takiej bonifikaty a ponadto obecnie prowadzone jest 
postępowanie w sprawie przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntu posiadanego 



Strona 8 z 16 
 

przez skarżącego skarga pana Edmunda Bednarza z dnia 23 kwietnia 2012 r. na działalność 
Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec jest bezzasadna”.  

 
Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Małgorzatę Janoska odczytała projekt uchwały. 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXIII /201 /2012 
 
 
 
Ad. 12 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 
niezabudowanej nieruchomości położonej przy ul. Basztowej w Ryczowie.  
 

Sekretarz Gminy omówił trzy kolejne projekty uchwał. Projekty dotyczyły tej samej kwestii a 
mianowicie sprzedaży w drodze przetargu niezabudowanej nieruchomości położonej przy ul. 
Basztowej w Ryczowie. Działka ta uległa zmianie powstały nowe działki i nowe numery 
działek dlatego też w pierwszym projekcie uchwały jest zapis o uchyleniu uchwały z 2008 
roku dot. zbycia tej nieruchomości. Pierwszy projekt uchwały dot. działka nr 342/4 o 
powierzchni 0,1140 ha która posiada dostęp do drogi dojazdowej od strony ul. Basztowej. Z 
kolei w drugiej uchwale jest podana działka która powstała w wyniku podziału nieruchomości 
i ta działka nie ma dostępu do drogi publicznej dlatego jest w uchwale też zapis o sprzedaży 
udziału w ½ części działki przeznaczonej na drogę dojazdową, zatem jest działka budowlana i 
obok następna działka czyli wąski pas gruntu pod drogę dojazdową. Trzecia uchwała dot. 
sprzedaży pozostałej ½ części działki stanowiącej dojazd do działek budowlanych. W 
związku z pojawieniem się wątpliwości w związku z tym,. że dokonuje się podziału tejże 
nieruchomości (poprzednio był inny numer działki) potrzeba wyjaśnić wątpliwości i Sekretarz 
prosił aby  trzecią w  kolejności  uchwałę przegłosować przeciw  -  chodzi  bowiem  o  to  aby  
jakieś negatywne rozstrzygnięcia nie zapadły z których potem trzeba będzie się wycofywać a 
zatem aby nie było problemów dokładnie ustalimy treść uchwały i ona na kolejną sesje 
zostanie przedstawiona, a dziś na sesji wnosi aby przyjąć dwie pierwsze uchwały zaś trzecią 
przegłosować przeciwko. Uchwała ta nie została wycofana z porządku sesji i dlatego należy 
ją poddać pod glosowanie, ale prośba aby głosować przeciwko.  
 
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji rady i zyskał pozytywną opinię.  
Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Małgorzatę Janoska odczytała projekt uchwały. 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXIII /202/2012 
 
Ad. 13 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 
niezabudowanej nieruchomości położonej przy ul. Basztowej w Ryczowie.  
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji rady i zyskał pozytywną opinię.  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxiii_201_2012.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxiii_202_2012.pdf
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Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Małgorzatę Janoska odczytała projekt uchwały. 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXIII /203/2012 
 
 
Ad. 14 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 
niezabudowanej nieruchomości położonej przy ul. Basztowej w Ryczowie.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji rady i zyskał pozytywną opinię.  
Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Małgorzatę Janoska odczytała projekt uchwały. 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
za przyjęciem głosował 1 radny , przeciwnych było 11 i 2 wstrzymało się od głosu  
Uchwała nie została przyjęta - stwierdziła Przewodnicząca Rady 
 
 
Ad. 15 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie wieczyste 
zabudowanej nieruchomości nr 804/35 o pow. 0,2722 ha położonej przy ul. Kościuszki  
w Ogrodzieńcu, stanowiącej własność Gminy Ogrodzieniec oraz przeniesienie własności 
położonego na niej budynku. 
 
Projekt uchwały został omówiony przez Sekretarza Gminy, który między innymi powiedział , 
sprawa dotyczy wyrażenia zgody na oddanie w trybie bezprzetargowym na rzecz Gminnej 
Spółdzielni SCH w Ogrodzieńcu w użytkowanie wieczyste zabudowaną nieruchomość - jest 
to działka nr 805/35 o pow. 0,2722 ha położona przy ul. Kościuszki w Ogrodzieńcu 
stanowiąca własność Gminy Ogrodzieniec - oraz przeniesienia własności położonego na tej 
działce budynku wybudowanego przez Gminną Spółdzielnie SCH - jest to budynek w którym 
mieści się sklep meblowy w Cementowni. Sekretarz wyjaśnił, że zgodnie z przepisami prawa 
dot. uwłaszczenia jeśli na dzień 5 grudnia 1999r. użytkownikiem działki była Spółdzielnia - a 
była - ma prawo dochodzić uwłaszczenia jeśli usadowiła tam swój budynek. Przesłanki takie 
zostały spełnione i Gminna Spółdzielnia złożyła wniosek o uwłaszczenie działki. 
 
Radny Janoska Jerzy zapytał czy Gmina musi oddać ten grunt na rzecz Spółdzielni, jest to 
ładna działka przy głównej drodze i Gmina tak lekką ręka - jak stwierdził radny - oddaje taki 
grunt, a Spółdzielnia prawdopodobnie zaraz sprzeda tą nieruchomość. Podobna sytuacja była 
na Placu Piłsudskiego tam również były budynki Spółdzielni i Gmina odzyskała teren dlatego 
może warto i w tym wypadku powalczyć i nie oddawać tak łatwo gruntu.  
 
Sekretarz stwierdził - w latach ubiegłych spółdzielniom zezwalana na budowę obiektów nie 
zwracając uwagi na to czyj był grunt, a najczęściej grunt były Skarbu Państwa lub gmin. Z 
Placem Piłsudskiego była inna sytuacja i inne przepisy prawa miały tam zastosowanie, grunt 
na Placu Piłsudskiego był zawsze gminny, zaś w przypadku Cementowni grunt był 
przekazany Spółdzielni w użytkowanie i tutaj Gmina nie ma żadnego manewru tylko 
stwierdzić stan prawny. W 1989r była wydana decyzja ówczesnego Naczelnika Gminy o 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxiii_203_2012.pdf
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przekazaniu Spółdzielni działki w użytkowanie i na tej działce Spółdzielnia wybudowała 
pawilon handlowy - takie jest prawo i Spółdzielnia domaga się teraz uwłaszczenia tego 
gruntu. 
 
Burmistrz dla wyjaśnienia podał, że uchwała przygotowana została z inicjatywy Gminnej 
Spółdzielni Samopomoc Chłopska w Ogrodzieńcu. Spółdzielnia od dłuższego czasu 
wnioskowała o uwłaszczenie nieruchomości i najprawdopodobniej – tak jak zwrócił na to 
uwagę radny Janoska - Spółdzielnia sprzeda ta działkę. Burmistrz jako przedstawiciel Gminy 
został wezwany do przygotowania uchwały i dlatego przygotował projekt uchwały miał 
bowiem taki obowiązek wobec wnioskującej Spółdzielni SCH. Projekt uchwały został 
przedłożony radnym na sesji, stan prawny nieruchomości został sprawdzony, sytuacja została 
przedstawiona radnym, mamy projekt uchwały i teraz decyzja - podjęcie uchwały należy do 
Rady.  
 
Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Małgorzatę Janoska odczytała projekt uchwały. 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 2 radnych, przeciwnych było 9 i 3 wstrzymało się od 
głosu. Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała nie została podjęta.  
 
 
Ad. 16 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Ogrodzieńcu. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała wniosek radnej Marty Baryłki o wykreślenie jej ze składu 
osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu. Wniosek w załączeniu do 
projektu uchwały. 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji rady i zyskał pozytywną opinię. 
Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Małgorzatę Janoska odczytała projekt uchwały. 

Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 13 radnych i 1 był 
przeciwny. 
Uchwale nadano Nr XXIII /204/2012 
 
 
Ad. 17 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach wydatków i przychodów w budżecie 
Gminy Ogrodzieniec na 2012 r.  
 
Radni odstąpili od potrzeby ponownego omawiania projektu uchwały uzasadniając to faktem 
szczegółowej jego analizy podczas obrad komisji rady. 
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji rady i zyskał pozytywną opinię.  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxiii_204_2012.pdf
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Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Małgorzatę Janoska odczytała projekt uchwały. 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXIII /205/2012 
 
 
Ad. 18 
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 
 
Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza, który między innymi wskazywał na fakt, 
iż w budżecie gminy przewidziane było, że gmina zaciąga kredyt na termomodernizację 
budynków gminnych. Kredyt miał być zaciągnięty z Funduszy Ochrony Środowiska z 
korzystnym oprocentowanie jednak w ciągu roku zmieniły się zasady i początkowo ten bank 
który wskazywaliśmy, obecnie odrzucił nasz wniosek i odmówił takich zasad kredytowania, 
stąd potrzeba aby w innym banku taki kredyt na inwestycje zaciągnąć. Jest to kredyt 
zaplanowany w budżecie gminy i przeznaczony na termomodernizacje budynków Szkoły 
Podstawowej w Podzamczu oraz budynek Domu Kultury w Ogrodzieńcu 
  
Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Małgorzatę Janoska odczytała projekt uchwały. 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXIII /206/2012 
 
 
Ad. 19 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ogrodzieniec na lata 2012-2022. 
 
Radni odstąpili od potrzeby ponownego omawiania projektu uchwały uzasadniając to faktem 
szczegółowej jego analizy podczas obrad komisji rady. 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji rady i zyskał pozytywną opinię.  
 
Skarbnik Gminy Pani Anna Kuźniak zgłosiła autopoprawkę do uchwały i wnioskowała aby w 
załączniku Nr 3 zestawienie, w tabeli w nazwie zadania w poz. 2 dot. pożyczka na 
oczyszczalnie ścieków poprawić kwotę, która została źle podana. Wielkość rat i ich spłata 
zostały prawidłowo naliczone i podane, zaś w poz. 2 ogólna kwota wkradł się błąd i wnosi o 
dokonanie zmiany. Uchwała z autopoprawka została rozdana radnym.  
 
Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Małgorzatę Janoska odczytała projekt uchwały. 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXIII /207 /2012 
 
 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxiii_205_2012.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxiii_206_2012.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxiii_207_2012.pdf
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Ad. 20 
Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  
 
Jerzy Kołodziej - Mieszkańcy pytają, kiedy zostanie rozpoczęty remont ul. Sienkiewicza i 
Mickiewicza. Czy będą dodatkowe patrole policji w okresie wakacji.  

Odpowiedź Burmistrza – Remonty dróg. W chwili obecnej przygotowujemy się do ogłoszenia 
przetargu na remonty dróg w ramach tegorocznego budżetu. Zrobiliśmy kosztorysy dla: drogi 
do Józefowa (od rozjazdu na tereny b. cementowni do początku zabudowy na Józefowie), ul. 
Sienkiewicza, ul. Mickiewicza, ul. Wodna, parking za cmentarzem w Ogrodzieńcu, ul. 
Sobieskiego, ul. Bonerów w Podzamczu – łącznik ul. Bonerów z ul. Krakowską. Ich wartość 
czterokrotnie przewyższa dostępne środki na ten rok, więc będziemy musieli ustalić kolejność 
napraw. Mamy zaplanowane 500 tys. zł, w tym część kosztów trzeba ponieść na 
dokumentacje. Proponuję żeby w tym roku naprawić drogę na Józefów, ul. Sobieskiego, 
skrzyżowanie Wodnej Sienkiewicza, parking przy cmentarzu. Dodatkowe służby Policji 
czasie wakacji - zweryfikujemy przy szukaniu środków pieniężnych. W ubiegłym roku służby 
sprawdziły się. Chciałbym, aby w te wakacje to kontynuować, ale zależy to od tego, czy 
znajdą się pieniądze. 

Krzysztof  Apel  -  Zwracam  się z  prośbą o  interwencję u  zarządcy  ul.  Olkuskiej  w  sprawie  
naprawy lub odpowiednie-go oznakowania uszkodzonej studzienki kanalizacyjnej przy 
zjeździe na ul Jagiełły. W imieniu rodziców uczęszczających ze swoimi dziećmi na place 
zabaw proszę o zmobilizowanie osób odpowiedzialnych za utrzymanie placów zabaw w 
należytym stanie technicznym, do ich napraw i częstszych przeglądów. Ponawiam prośbę o 
naprawy bieżące dróg po okresie zimowym. 

Odpowiedź Burmistrza – O uszkodzonej studzience poinformowaliśmy zarządcę drogi. 
Sprawę naprawy dróg przedstawiam powyżej przy odpowiedzi do interpelacji radnego 
J.Kołodzieja. 

Małgorzata Janoska - Mieszkańcy Ogrodzieńca są zaniepokojeni powstającym nielegalnym 
wysypiskiem śmieci w Ogrodzieńcu, między cmentarzem a Kamionką i proszą o interwencje 
w tej sprawie. Dziękujemy za ławeczki na placu zabaw przy ul. Mickiewicza. 

Odpowiedź Burmistrza – Sprawę przekażę do Zakładu Gospodarki Komunalnej.  

Grażyna Gołuchowska - W weekendy w Podzamczu przez Plac Jurajski i po chodniku ulicy 
przejeżdżają konie. Problem stanowią odchody i zanieczyszczenia, które zwierzęta zostawiają 
po sobie. Mieszkańcy i turyści skarżą się i pytają, kto ma to sprzątać. Mieszkańcy ul. Zuzanki 
w Podzamczu oraz na Morusach proszą o ustawienie kosza na śmieci. Na Morusach proszą, 
aby kosz był ustawiony koło tablicy ogłoszeń. Na ulicy Szkolnej, Widokowej, Krakowskiej w 
Podzamczu mieszkańcy zgłaszają małe ciśnienie wody, a na ulicy Firleja całkowity brak 
wody.  

Odpowiedź Burmistrza – Odchody po zwierzętach powinien posprzątać ich właściciel. Jeśli 
chodzi o dodatkowe kosze na śmieci. Przekażę do ZGK, aby taki kosz umieścić na Morusach. 
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Zakupiliśmy do Podzamcza wysokowydajną pompę do wody, która powinna poprawić 
ciśnienie wody w gospodarstwach domowych. 

Patryk Szczygieł - Proszę o remont fontanny przed MGOK. Odnowiona fontanna będzie 
cieszyła mieszkańców. Wstępnie oszacowany koszt renowacji wyniesie około 5 tysięcy 
złotych – informacje uzyskane na podstawie rozmów z jedną  

z indywidualnych firm. Proszę o zagospodarowanie i wzbogacenie placu zabaw koło MGOK. 
Z uwagi na konieczność zaangażowania środków proszę o rozważny zakup sprzętu lub 
wykorzystanie  środków  w  ramach  tzw.  ”małych  projektów”  z  programu  Leader  +.   Czy  w  
przypadku zamknięcia siłowni w MGOK, istnieje możliwość otwarcia siłowni w ramach 
Gminy lub jednostek podległych. Czy zostanie ponownie zweryfikowany rozkład jazdy 
czerwonych autobusów, ponieważ ten aktualnie obowiązujący pokrywa się z przewoźnikami 
prywatnymi. 

Odpowiedź Burmistrza – Po zakończeniu remontu budynku Domu Kultury planujemy 
zagospodarować teren wokół budynku. Zakres zależny będzie od dostępnych w budżecie 
środków. Pragnę zauważyć, że niektórzy radni doprowadzili do tego, że nasz budżet jest 
mniejszy niż zakładaliśmy, a w chwili obecnej w trakcie roku budżetowego pojawiają się 
żądania wykonania prac lub dokonania zakupów, na które nie zabezpieczono pieniędzy. To 
jest nie w porządku: najpierw doprowadzić do uszczuplenia dochodów, a później oczekiwać 
wykonania niezaplanowanych zadań. Siłownia w Domu Kultury oraz sprzęt w niej znajdujący 
się należy do osoby prywatnej. Obecnie w Domu Kultury trwa remont i może te problemy 
związane są z pracami budowlanymi, które utrudniają funkcjonowanie siłowni. Trzeba 
poczekać na zakończenie remontu. Rozkładu jazdy kursowania autobusów linii nr 7 nikt z 
naszą gminą nie uzgadniał. Gmina przesłała swoją propozycję godzin odjazdów autobusów, w 
którym proponowaliśmy uzupełnienie luk w rozkładzie i dostosowanie go do potrzeb 
pasażerów. Do tej pory nie dostałem żadnej odpowiedzi, nikt też nie zwracał się o zgodę na 
korzystanie z przystanków autobusowych. 

Jerzy Janoska - Mieszkańcy Fugasówki i Markowizny pytają, czy zgodnie z ustawą z dnia 
13.09.1996r. „O utrzymaniu czystości” w naszej gminie jest uchwała mówiąca o górnej 
wysokości opłat po-noszonych przez właścicieli nieruchomości za wywóz nie-czystości 
płynnych - szamb? Jaka jest górna stawka opłat w MiG Ogrodzieniec? W związku z ostatnimi 
awariami sieci wodociągowych, przez to przerwami dostawy wody, proszę Pana Burmistrza o 
informację dotyczącą stanu linii wodociągowej na Fugasówce. Pragnę przypomnieć Panu 
Burmistrzowi o problemie numer 1 na Fugasowe tj: nakładka asfaltowa na ulicy Krótkiej. 
Jaka jest perspektywa na rozwiązanie problemów mieszkańców ul. Krótkiej.  

Odpowiedź Burmistrza – Uchwała określa maksymalną stawkę, jaka gmina ma zapłacić, a 
następnie obciążyć mieszkańca w przypadku wykonania zastępczego odbioru odpadów z 
nieruchomości. Po przeprowadzonej w Urzędzie kontroli NIK wezwaliśmy właścicieli, którzy 
nie mieli zawartych umów na wywóz nieczystości. Tych, którzy nie zastosują się do nakazu, 
Policja będzie karać mandatami. Z roku na rok mamy coraz starszą sieć wodociągową i coraz 
bardziej awaryjną. Musimy się liczyć z tym, że należy zacząć modernizować sieć. ZGK jest to 
gminne przedsiębiorstwo, które nie zarabia na usłudze. Jeśli zakład wypracuje większe środki, 
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to wpływają one do budżetu gminy Ulicę Krótką może uda się utwardzić „destruktem”.  
Droga ta nie zakwalifikowała się do modernizacji w ramach programu SAPARD, gdyż była 
za krótka. 

Zygmunt Podsiadło - Kiedy zostaną zamontowane ławeczki na Placu Jurajskim, 
zlikwidowany parking, zamontowane dodatkowe kosze na śmieci. Co z bankomatem, 
punktem informacji turystycznej w pomieszczeniu po KGW przy ul. Zamkowej w 
Podzamczu. Co z chodnikiem przy ulicy Krakowskiej. Kiedy będzie remontowana ulica 
Bonerów. Co z poprawą podświetlenia Zamku i Góry Birów, Placu Jurajskiego. Kiedy 
zostanie podłączona woda w siłowni w Cementowni. Kiedy będzie zmiana Miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla Podzamcza. Od dwóch miesięcy są pogięte 
barierki przy Remizie OSP w Podzamczu, kiedy zostaną wyprostowane. Czy wyjaśniła się 
sprawa porozumienia z 17 października 1996r w sprawie przydziału mieszkań przejętych od 
Cementowni „Wiek” S.A. przez Spółdzielnię „Hutnik”. W ostatni weekend na Placu 
Jurajskim pojawiły się, oprócz motocykli i samochodów, także stragany, kto wydał taką 
zgodę i  kto  pobierał za  to  opłaty.  Co z  rewitalizacją terenów p.  Sprychów.  Co dalej  z  G.O.  
Pisemna interpelacja w sprawie podjęcia uchwały dot. aktualności studium i planów 
miejscowych. 

Odpowiedź Burmistrza – Zamontowanie ławeczek na Pl. Jurajskim to koszt ok. 10 tys. zł. W 
sprawie bankomatu zwróciłem się do jednego z banków, o rozważenie jego uruchomienia w 
Podzamczu. Jak mnie poinformowano w oddziale banku sprawę przekazano kierownictwu, 
czekamy więc na odpowiedź. Ulica Krakowska w Podzamczu jest drogą powiatową i chodnik 
byłby inwestycją powiatu. W tym roku przewidujemy jedynie poprawę ulicy Bonerów do 
dojazdu do Hotelu Poziom 511 – od ul. Krakowskiej. W sprawie podłączenia wody w siłowni 
w Cementowni użytkownik powinien wystąpić o warunki techniczne podłączenia wody, 
podpisać umowę i założyć wodomierz. W bieżącym roku budżetowym nie mamy środków na 
zmianę miejscowego planu i studium. O tym czy będzie taka możliwość w roku przyszłym, 
będziemy mogli zdecydować znając przyszłoroczny budżet. Naprawa barierek przy remizie 
należy do Powiatowego Zarządu Dróg. Wyjaśniliśmy sprawę porozumienia pomiędzy gminą, 
Spółdzielnią Hutnik i Cementownią „Wiek” dotyczącą przydziału lokali przy ul. Orzeszkowej 
i Kościuszki. Porozumienie takie było przygotowane do podpisania aktu notarialne-go. 
Jednak notariusz poddał pod wątpliwość porozumie-nie, które było niezgodne z prawem. 
Gmina nie ma nic do zasobów spółdzielni, gdyż spółdzielnia działa w oparciu o prawo 
spółdzielcze. Natomiast rada gminy nie jest organem wykonawczym tylko uchwałodawczym. 
Mając na względzie te wątpliwości ówczesny zarząd miasta poinformował notariusza, że 
odstępuje od przejęcia zasobów mieszkaniowych. Jeżeli jest potrzeba zmiany Lokalnego 
Programu Rewitalizacji, to należy ją zaktualizować dla całego terenu, a nie tylko dla jednej 
działki należącej do prywatnej osoby. Na interpelację w sprawie aktualności studium i planów 
miejscowych Burmistrz udzieli informacji bezpośrednio zainteresowanemu. W sprawie GO 
odpowiedzi udzielił Sekretarz MiG - Rada Miejska w dniu 27 października 2011 r. podjęła 
uchwałę o nadaniu statutu czasopisma „Gazeta Ogrodzieniecka”. Rozstrzygnięciem 
nadzorczym z dnia 5 grudnia 2011 r. Wojewoda Śląski stwierdził nieważność uchwały. Rada 
Miejska wniosła skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach na 
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rozstrzygnięcie wojewody. Sąd w dniu 27 marca 2012 r. wydał wyrok uznając rację Rady 
Miejskiej, potwierdzając prawo Rady Miejskiej do nadania statutu „Gazecie 
Ogrodzienieckiej”. Z dniem 28 czerwca 2012r. Sąd stwierdził prawomocność wyroku, jest to 
rozstrzygnięcie ostateczne. W dniu 28 listopada 2011 r. Rada Miejska w Ogrodzieńcu podjęła 
uchwałę w sprawie po-wołania Kolegium Redakcyjnego „Gazety Ogrodzienieckiej”, 
opierając się na statucie czasopisma. W dniu 4 stycznia 2012 r. Wojewoda Śląski wydał 
rozstrzygnięcie nadzorcze stwierdzające nieważność tej uchwały. Rada Miejska wniosła 
skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach na rozstrzygnięcie 
wojewody. Do chwili obecnej Sąd nie wyznaczył posiedzenia dotyczące rozpatrzenia skargi. 

Zbigniew Fabiańczyk - Dramatyczna sytuacja finansowa Szpitala Powiatowego w Zawierciu, 
grożąca likwidacją wiążącą się z brakiem opieki szpitalnej dla mieszkańców Gminy 
Ogrodzieniec sprawia, że wnioskodawcy proszą Pana Burmistrza o udzielenie poręczenia 
kredytu, co pozwoli Szpitalowi Powiatowemu w Zawierciu na konsolidacje kredytów 
zaciągniętych w bankach komercyjnych oraz poprawi płynność finansową szpitala. 
(Fabiańczyk Zbigniew, Baryłka Marta, Szczygieł Patryk, Podsiadło Zygmunt). 

Odpowiedź Burmistrza - wpłynął do mnie wniosek podpisany przez czterech radnych o 
udzielenie poręczenia kredytu Szpitalowi Powiatowemu przez gminę. Myślę, że na chwilę 
obecną jest to działanie przedwczesne i niemożliwe. Wszyscy uznajemy, że szpitalowi należy 
pomóc i znaleźć jakieś rozwiązanie z trudnej sytuacji, ale jak to zrobić, by samemu sobie nie 
zaszkodzić. Nasze obecne dochody gminne są niewystarczające na nasze potrzeby. Jeśli więc 
poręczymy kredyt dla szpitala, a szpital nie będzie spłacał długów, to popadniemy w bardzo 
poważne kłopoty. Oceniając nasze obecne możliwości, jestem bardzo ostrożny, aby Gmina 
Ogrodzieniec poręczała kredyty dla podmiotów obcych, tym bardziej, że istnieją wątpliwości 
prawne i gospodarcze do tego rodzaju działań. Mieszkańcy ul. Bonerów w Podzamczu 
zwrócili  się z  pismem  do  radnego  RM  w  Ogrodzieńcu  Zygmunta  Podsiadło  z  prośbą o  
interwencję w sprawie ruchu pojazdów na ul. Bonerów. W piśmie mieszkańcy zwracają 
uwagę na mocno wzmożony ruch pojazdów w związku z uruchomieniem działalności hotelu 
Poziom 511, mimo oznakowania o zakazie ruchu (nie dot. mieszkańców i zaopatrzenia). 
Szybkość z jaką poruszają się pojazdy narażają mieszkańców oraz spacerujących turystów na 
niebezpieczeństwo. Mieszkańcy proszą o patrole policyjne głównie od piątku do niedzieli 
oraz proponują wprowadzenie na tej ulicy „strefy zamieszkania”.  

 
Ad. 21 
Wnioski i oświadczenia.  
 
 Nie było  
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Ad.22 
Zamknięcie obrad. 
 
 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Maria 
Lipka-Stępniewska dokonała zamknięcia XXIV sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 
dziękując wszystkim obecnym za udział. 
 
Protokół sporządziła. M. Piecha     

Podpis Przewodniczącej Rady 
 


